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Takk for alle engasjerte innlegg og deltagelse! 

Kretsleder Mette Thorslund innledet med å si litt om situasjonen generelt både rundt 

smittesituasjonen, hva er kretsen har jobbet med den siste tiden. Så presenterte LK leder om status i 

gruppene. PGA av smittevern foreslo LK at 13-14 åringer ikke blir med til den planlagte samlingen til 

Trysil i november. Dette ble kommentert fra Lene Faraasen at det var viktig at 13-14 år også fikk 

tilbud om snøsamling og gjerne i Trysil. LK vil komme tilbake til med eget tilbud til dem, sannsynligvis 

på Budor. Andre Kvarstad orientere kort om status på senior satsing i Hamar SK, LK leder om Team 

Elon (Elon er ny sponsor for Regionlagene) Innlandet. 

Videre informerte LK leder fra NSF Høstmøte langrenn og blant annet pågående prosess med kvoter i 

Jr. NM og NC Senior, samt Fluorforbud. Jan Olav Andersen gjennomgikk Smittevern for klubber og 

arrangører. 

I forbindelse med terminliste ble forslag fra LK på Hedmarks Cup godkjent og det var flertall for Jr. 

Cup Innlandet sammen med Oppland og Buskerud, med konkurranser lørdag og søndag. Uklart pr. nå 

om Buskerud blir med. Foreslåtte helger var 23-24 Jan (Oppland), 2021 februar og 27-28 mars. Det er 

ønskelig med klasser for 15-16 år også på disse rennene. 

Videre ble behov for støtteapparat kommende sesong gjennomgått og samt samlingsplan for Jr/Sr. 

for sesongen 21/22. Forslag fra Geir Schjølberg om å flytte en av samlingene til Savalen/Tynset, dette 

vurderes av LK sammen med kretstrener(e). 

Til slutt ble noen konkrete spørsmål rundt arrangement og smittevern besvart. 

Benytter anledningen til å minne alle om Telenor karusellen som er et viktig rekruterings tiltak blant 

de yngre, se mer på linken under: 

https://www.skiforbundet.no/hedmark/nyhetsarkiv/?npid=110296&page=Klart+for+Telenor-

karusellen 

 

 


